
 

    
  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 26/03/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Πολλές οι παράνομες χωματερές στη Δυτική Αχαΐα»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με διαμαρτυρίες  κατοίκων της  Αχαϊας,  αντιμέτωπος με  δεκάδες  παράνομες
χωματερές  βρίσκεται  ο  Δήμος  Δυτικής  Αχαΐας,  αφού,  δεν  είναι  μόνο η  «πολύκροτη»
περίπτωση  της  «Απιδεώνας  Λαρίσου»,  που  με  έκτακτες  αρμόδιες  επεμβάσεις
καθαρίστηκε,  κοντά  στη  Νέα  Εθνική  Οδού  Πατρών  -  Πύργου.  Οι  περιπτώσεις  είναι
δεκάδες και διάσπαρτες στην Κάτω Αχαΐα. Σχεδόν, σ' όλα τα χωριά του δήμου, πολλές
παράνομες  χωματερές  είναι  δημιουργημένες  από  ιδιώτες,  εντελώς  αυθαίρετα.  Μέχρι
τώρα, έχουν καθαριστεί περί τις 30, ενώ απομένουν άλλες 60 περίπου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την περιφρούρηση και εποπτεία των επίμαχων χώρων,
προκειμένου να προστατευθεί ο Δήμος Δυτικής Αχαΐας από τις παράνομες χωματερές,
που «ξεφυτρώνουν» παντού στην περιοχή, έτσι ώστε να διασφαλισθεί η Δημόσια Υγεία
της τοπικής κοινωνίας;

                              
Ο Ερωτών Βουλευτής   

                   
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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